
 1  

 

 

 
  

 

                                                         J e g y z ő k ö n y v   

                         

                     Készült Táborfalva Nagyközség Önkormányzat Képviselő testületének 

                                               2024.március 26-án tartott üléséről. 

 

 

Jelen vannak: Nagy Andrásné                 polgármester 

                       Bernát István Jánosné 

                       Halupka Miklós                                  

                       Kiss Eszter 

                       Nagy András 

                       Polyák Csaba                       képviselők            

                       Háfra László                        jegyző   

                       Hermán Attila                      általános iskolaigazgató 

                       Szöllősi Aranka                   általános iskolaigazgató-helyettes 

                       Dr. Gerencsér Balázs           SZIGÜ cégvezető 

                       Varga Anna                          SZIGÜ képviselője 

                       Szakács József                      TÜF Kft ügyvezető igazgató 

                       Nagy Bence                          művelődésszervező 

                       Sinka Nikolett                       könyvtáros 

                       Sánta Tibor                           Lajosmizse Önkormányzati Tűzoltó parancsnok 

                       

Nagy Andrásné polgármester: Köszönti a megjelenteket. Külön köszönti a napirendi pontok 

előadóit. Megállapítja, hogy a Képviselő-testület határozatképes a 6 fő képviselő közül 5 fő 

jelen van. Birinyi András alpolgármester jelezte távol maradásának okát, ezáltal a Képviselő-

testület jelenlévő tagjainak száma 6 fő. 

 

Jegyzőkönyv hitelesítőnek Nagy András és Kiss Eszter képviselőket javasolja, melyet a 

Képviselő-testület egyhangúan elfogadott.  

 

Ezt követően javaslatot tesz a napirendi pontokra.  

 

A napirendet a Képviselő-testület az alábbiak szerint egyhangúan megszavazta. 

 

    N a p i r e n d: 

              1.) Beszámoló a két ülés között tett fontosabb intézkedésekről 

                 Előadó: Polgármester 

 

          2.) Tájékoztató a Lajosmizse Önkormányzati Tűzoltóság2023.évimunkájáról 

                Előadó: Tűzoltó parancsnok 

 

          3.) Tájékoztató a temető üzemeltetési feladatainak ellátásáról 

                 Előadó: SZIGÜ Temetőüzemeltető Kft 
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4.) TÜF Kft beszámolója az előző évi tevékenységéről 

Előadó: TÜF Kft ügyvezetője 

 

5.) Beszámoló a közművelődési feladatok 2023.évi ellátásáról 

(Jókai Mór Közösségi Színtér, Nagyközségi és Iskolai Könyvtár) 

Előadók: Nagy Bence művelődés-szervező 

               Sinka Nikolett könyvtáros           

 

6.) Közművelődési önkormányzati rendelet felülvizsgálata 

Előadó: Polgármester 

 

7.) Helyi civilszervezetek támogatási pályázatának elbírálása 

 Előadó: Polgármester 

 

8.) Szociális célú tűzifavásárláshoz támogatási igény benyújtása 

Előadó: Polgármester 

 

9.) Gyermekek nyári táboroztatási támogatásának megállapítása 

 Előadó: Polgármester 

 

10.) 2023.évi Belső ellenőri éves összefoglaló jelentés elfogadása 

Előadó: Polgármester 

 

11.) Cziffra György Alapfokú Művészeti Iskola átszervezési javaslata 

Előadó: Polgármester 

 

12.) E g y e b e k 

 

 

I.Napirendi pont tárgya: Beszámoló a két ülés között tett fontosabb intézkedésekről                                      

                                       (Beszámoló jegyzőkönyvhöz mellékelve) 

 Napirend előadója: Nagy Andrásné polgármester 

 

Nagy Andrásné polgármester: Kéri a képviselőket amennyiben kérdésük, észrevételük van a 

beszámolóval kapcsolatban azt tegyék meg. 

 

Halupka Miklós képviselő: A Horacél Kft projektzáró rendezvénye felől érdeklődik, illetve 

nem érti, hogy mi köze egy bírósági tárgyalásnak az iskolai szünethez. 

 

Nagy Andrásné polgármester: A Horacél Kft egy 5 éves uniós pályázatos projektet valósított 

meg, mely záró rendezvényére meghívta a cég. 

A bírósági tárgyalásról annyit tud mondani, hogy az önkormányzat részéről az időpont nem 

került elhalasztásra, holnap kerül sor a meghallgatásukra. 
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Képviselők részéről további hozzászólás nem lévén szavazásra teszi fel a két ülés között tett 

fontosabb intézkedésekről szóló beszámoló elfogadását. 

 

 Képviselő-testület 6 igen szavazattal – egyhangúan – az alábbi határozatot hozta: 

 
15/2024.(III.26.) H a t á r o z a t 

Táborfalva Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete a két ülés között tett 

fontosabb intézkedésekről szóló polgármesteri beszámolót elfogadja.  

 

 

II.Napirendi pont tárgya: Tájékoztató a Lajosmizse Önkormányzati Tűzoltóság 2023.évi           

                                         munkájáról 

                                       (Tájékoztató jegyzőkönyvhöz mellékelve) 

 Napirend előadója: Sánta Tibor tűzoltóparancsnok 

 

Nagy Andrásné polgármester: Kérdezi parancsnok urat, hogy kívánja-e szóban kiegészíteni a 

beszámolót? 

 

Sánta Tibor tűzoltóparancsnok: Szeretné megköszönni az évek óta kialakult jó kapcsolatot, 

továbbá köszöni az önkormányzat pénzügyi támogatását. Elmondhatja, hogy bőséges a 

munkájuk, egyre több a műszaki mentésben való részvételük, melyek a közúti balesetekből, 

illetve a viharkárokból adódik. 

A beszámolóban részletes tájékoztatást adtak az elmúlt év eseményeiről, amennyiben kérdés 

van arra szívesen válaszol.  

 

Nagy Andrásné polgármester: Valóban jó a kapcsolat. Köszöni parancsnok úrnak, hogy a 

településen lévő összes veszélyes fák kivágásában, a HEMO-nál az ereszcsatorna 

takarításában segítettek. Kívánja, hogy továbbra is maradjon meg ez a jó kapcsolat. 

 

Képviselők részéről hozzászólás nem lévén szavazásra teszi fel a Lajosmizse Önkormányzati 

Tűzoltó Parancsnokság 2023. évi munkájáról szóló tájékoztató elfogadását. 

 

Képviselő-testület 6 igen szavazattal – egyhangúan – az alábbi határozatot hozta: 

 

16/2024.(III.26.) H a t á r o z a t 

Táborfalva Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete a Lajosmizse 

Önkormányzati Tűzoltó Parancsnokság 2023. évi munkájáról szóló tájékoztatót 

elfogadja. 

 

 

III.Napirendi pont tárgya: Tájékoztató a temető üzemeltetési feladatainak ellátásáról    

                                         (Tájékoztató jegyzőkönyvhöz mellékelve) 

Napirend előadója: Dr. Gerencsér Balázs SZIGÜ cégvezető 

 



 4  

 

 

 
  

Nagy Andrásné polgármester: Kérdezi cégvezető úrtól, hogy kívánja-e szóban kiegészíteni a 

beszámolót? 

 

Dr. Gerencsér Balázs SZIGÜ cégvezető: Írásos beszámolóját annyival egészítené ki, hogy egy 

kicsit beszéljenek arról, hogy mi is a temető üzemeltetés és a szolgáltatás közötti különbség. 

A temető az önkormányzaté, a temetőt pedig az a cég üzemelteti, akit az önkormányzat 

megbíz ezzel. Hosszúévek óta ők az üzemeltetők, ez egy szolgáltatás, ezért a szolgáltatásért 

az önkormányzattól nem kapnak semmilyen díjat ezt a cégnek kell máshonnan 

kigazdálkodnia. Költségeik vannak, alkalmazottak díjai, áramdíj, szemétszállítás, fűnyírás ezt 

saját forrásból biztosítják. Részükre át vannak olyan díjak engedve, melyet az önkormányzat 

szedhet be temetőüzemeltetői díjakként. Ezek a díjak a temető rendeletben vannak 

szabályozva, ez normál esetben az önkormányzatot illeti. A szerződésben az áll, hogy ezek 

egy részét ők annak fejében üzemeltetnek, hogy megkapják mely összegből tudnak 

gazdálkodni. A kimutatás arról szól, hogy a temetőüzemeltetői díjakból melyeket beszednek 

abból a költségek mely részét tudják fedezni. A tavaly évi kimutatás alapján látható, hogy  

-3.033668 Ft keletkezett, ezt a veszteséget máshonnan kell kigazdálkodniuk, de nem tudják. 

Abban az esetben, ha más cég is temet, szintén bevétel csökkenésük keletkezik. Minezekre 

való tekintettel szeretné kérni, a temetőüzemeltető díjak emelését, legalább az infláció 

mértékének megfelelő korrigálásával. Amennyiben van rá mód, akkor szeretné kérni a 

kizárólagos jog visszaállítását a temető vonatkozásában, hogy a cég láthassa el a temetéseket. 

Annak érdekében, hogy valamilyen módon megtérüljenek azok a költségek, melyek a 

temetőüzemeltetéssel járnak. A beszámoló melléklete tartalmazza a köztemetésre vonatkozó 

ajánlatukat is. Tavaly évben nem végzett a köztemetést a cég a településen. 

Tisztában van vele, hogy a családokra nagy terhet ró egy temetés, de higgyék el, hogy nagyon 

nehéz a cégnek is kigazdálkodnia a saját költségeit. 

 

Nagy Andrásné polgármester: A temetői díjak emelése felől egy kollégájával már tárgyaltak 

ez ügyben 2020. évben, akkor teljes egészében elutasításra került a díjak emelése. 

 

Dr. Gerencsér Balázs SZIGÜ cégvezető: A mellékletben látható, hogy a temetői díjaknál két 

új díj bevezetésére tesznek javaslatot, a kommunális díjra, illetve a temető üzemeltetési 

hozzájárulásra. Más településeken is javasolták a díjak bevezetését, a mértékük lehet eltérő. 

A környező településeken jelentősebben magasabbak a temetői díjak, közel olyan díjban 

vannak, amit erre a településre 2020-ban kértek. 

Ennyit kívánt elmondani, a kérdésekre szívesen válaszol. 

 

Nagy Andrásné polgármester: Már megbeszélték cégvezető úrral, hogy nem érti, ha ennyire 

veszteséges a cég akkor érdemes-e azt tovább folytatni. Nyilván abban az esetben az 

önkormányzatnak kell tovább üzemeltetni a temetőt, ami jellemző a környékbeli 

településeken. A kizárólagosságot azért szüntették meg, hogy más vállalkozónak is 

lehetőséget adjanak. Nem jellemző, hogy a Szigü-n kívül más vállalkozók is megjelennek. 

Tavaly évben talán kettő temetést bonyolított le más vállalkozó. Sajnos történt kegyeletsértés 

is az elmúlt időszakban, bízik benne, hogy a Szigü a temetkezési vállalkozóval szemben elfog 

járni. A köztemetéssel kapcsolatban az elmúlt évben törvényi változások történtek, 
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köztemetést ott lehet lefolytatni, ahol elhunyt az illető, majd a temetési költségeket 

továbbítják az illetékes önkormányzat részére.  

Úgy gondolja a temetőnek az elmúlt években jó gazdái voltak, ahol tudták segítették az 

üzemeltetőt. A nagykapu nyitva van mindennap, a környékbeli temetőkben sehol nincs 

biztosítva, hogy autóval közlekedjenek a hozzátartozók a temető területén, ebből kifolyólag 

sírrongálás is megtörtént. Illegális hulladékszállítás megtörtént, sikerült beazonosítani a 

személyt. 

A beérkezett települési támogatásokból azt látja, hogy nagyon magasak a temetési költségek. 

Az teljesen reális dolog, hogy az infláció mértékével emeljenek díjakat, de nem gondolja, 

hogy az önkormányzat feladata, hogy a hulladékot elszállítsa. 

 

Halupka Miklós képviselő: Érdeklődik a kegyeletsértés felől. 

 

Nagy Andrásné polgármester: Személyi érdekek végett nem ad felvilágosítást erről. 

 

Halupka Miklós képviselő: Ő maga is vállalkozó, a tavalyi évben több millió vesztesége 

keletkezett, ez senkit nem érdekel. Sajnos mindennek nagyon magas az ára, nem javasolja a 

díjak emelésének elfogadását. Nem javasolja, hogy csak kizárólag a Szigü végezhesse a 

temetéseket.  

 

Dr. Gerencsér Balázs SZIGÜ cégvezető: Ezzel semmi gond nincs, de továbbra is nagyon 

határozottan kéri, hogy legyenek szívesek megemelni az üzemeltetői díjakat. Sokáig nem 

tudják ezekkel a díjakkal vállalni a feladat ellátását. 

Temetési díjakon nem tudnak emelni, mert azt már a lakosság sem bírja, nem csak itt van 

gondjuk, ahol eddig magasabbak voltak a díjak ott is kérik a további emelést. 

 

Háfra László jegyző: Csak Táborfalván veszteséges az üzemeltetetés, vagy más településen 

is? 

 

Dr. Gerencsér Balázs SZIGÜ cégvezető: Minden településen veszteséges. Véleménye szerint 

a jogszabályon kellene módosítani, mert a temetéskor kell minden temetéssel járó költséget 

megfizetnie a hozzátartozónak. A jövőben ezekkel a feltételekkel nem tudják vállalni az 

üzemeltetési feladatokat. 

 

Nagy Andrásné polgármester: Véleménye szerint az a legátláthatóbb, ha mindent maga csinál 

az önkormányzat. Nem kíván további díjemelést tenni a lakosság felé. 

Az üzemeltetővel kötött szerződés 2024. december 31-ig érvényes. 

Kéri a képviselők véleményét. 

 

Bernát István Jánosné képviselő: A szülő helyén nincs sírmegváltási díj, önkormányzat végzi 

el a feladatokat. A lakosság érdekében nem támogatja az emelést, ha nincs más megoldás 

akkor át kell vállalnia az önkormányzatnak a feladatot. 
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Nagy András képviselő: Nagy feladat lenne az önkormányzatnak, de biztosan megoldanák. 

Várják meg az évvégét, a költségek nem csak az üzemeltetőnek, hanem a családoknak is 

nagyon sok. 

 

Kiss Eszter képviselő: Amennyiben az emelést nézi reális, csak az emberek jelenlegi 

gazdasági helyzetét nézve nagy terhet jelentene számukra. A kizárólagosságot nem támogatja. 

 

Polyák Csaba képviselő: kizárólagosságot szintén nem támogatja, a szerződés lejártáig 

várjanak. Úgy gondolja a feladatok nagy része átvállalható önkormányzati feladatra. 

A díjak emelését nem javasolja. 

 

Nagy Andrásné polgármester: Véleménye szerint is megtudnák oldani a feladatot a 

környékbeli településekhez hasonlóan. Nem szeretné, hogy a temetői díjak emelkednének 

semmilyen formában sem és saját maga nevében elmondja, hogy semmiféle üzemeltetési 

költséget sem szeretne átvállalni. 

Évvégéig mindenképpen át kell gondolniuk, hogy a továbbiakban hogyan működjön a feladat 

ellátás. Nyilvánvalóan ezt az üzemeltetőnek is át kell gondolnia., hogy ebben a formában 

kívánja-e továbbra is üzemeltetni. 

 

Dr. Gerencsér Balázs SZIGÜ cégvezető: Azt gondolta, hogy megfontolják a díjemelést, mert 

mindent megért, de amennyiben az infláció mértékének emelését sem kívánják bevállalni 

akkor valóban el kell gondolkodniuk. Arra kéri a képviselő-testületet, hogy fontolják meg a 

döntésüket. A temetéseket továbbra is vállalják, de az üzemeltetést hosszútávon ilyen 

feltételekkel biztosan nem tudják vállalni. 

 

Háfra László jegyző: Az üzemeltetés mióta működik veszteséggel? 

 

Dr. Gerencsér Balázs SZIGÜ cégvezető: Azt nem tudja pontosan, de a lényeg az, hogy már 

nem tudják a szolgáltatási bevételükből elérni azt, hogy az üzemeltetési veszteséget pótolják. 

Az elmúlt 2-3 évben növekszik a veszteség. 

 

 

Képviselők részéről további hozzászólás nem lévén a polgármester kéri azok szavazatát, akik 

a beszámolót a díjak emelésével fogadja el. 

 

 

Képviselő-testület egyhangúan nem támogatja az üzemeltető által beterjesztett beszámolót a 

mellékelt temetői díjemelési javaslattal. 

 

Majd ezt követően szavazásra teszi fel a beszámoló elfogadását a díjemelések elfogadása 

nélkül. 

 

Képviselő-testület 6 igen szavazattal – egyhangúan – az alábbi határozatot hozta: 
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17/2024.(III.26.) H a t á r o z a t 

Táborfalva Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete a községi temető 

üzemeltetési feladatainak ellátásáról szóló beszámolót elfogadja az üzemeltető által 

javasolt temetői díjak emelése nélkül. 

 

 

IV.Napirendi pont tárgya: TÜF Kft beszámolója az előző évi tevékenységéről        

                                         (Tájékoztató jegyzőkönyvhöz mellékelve) 

Napirend előadója: Szakács József TÜF Kft ügyvezető 

 

Nagy Andrásné polgármester: Kérdezi ügyvezető urat kívánja-e szóban kiegészíteni a 

beszámolót? 

 

Szakács József ügyvezető: Köszöni nem, de a felé feltett kérdésekre szívesen válaszol.  

 

Képviselők részéről hozzászólás nem lévén a polgármester szavazásra teszi fel a beszámoló 

elfogadását. 

 

Képviselő-testület 6 igen szavazattal – egyhangúan – az alábbi határozatot hozta: 

 

18/2024.( III.26.) H a t á r o z a t 

Táborfalva Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete a TÜF Kft 2023. évi 

tevékenységéről szóló tájékoztatót elfogadja. 

 

 

V.Napirendi pont tárgya: Beszámoló a közművelődési feladatok ellátásáról 

                                           (Jókai Mór Közösségi Színtér, Nagyközségi és Iskolai Könyvtár) 

                                           (Előterjesztés jegyzőkönyvhöz mellékelve)                               

Napirend előadói: Nagy Bence művelődés-szervező 

                              Sinka Nikolett könyvtáros 

  

Nagy Andrásné polgármester: Köszönti Sinka Nikolett könyvtárost, akitől kérdezi, hogy 

kívánja-e szóban kiegészíteni a beszámolóját? 

 

Sinka Nikolett könyvtáros: Köszöni nem kívánja kiegészíteni, kérdésekre szívesen válaszol. 

 

Képviselők részéről hozzászólás nem lévén a polgármester szavazásra teszi fel a Nagyközségi 

és Iskolai Könyvtár közművelődési feladatok ellátásáról szóló beszámoló elfogadását. 

 

Képviselő-testület 6 igen szavazattal – egyhangúan – az alábbi határozatot hozta: 

 

19/2024.( III.26.) H a t á r o z a t 

Táborfalva Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete a Nagyközségi és Iskolai 

Könyvtár közművelődési feladatok ellátásáról szóló beszámolóját elfogadja. 
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Majd ezt követően a polgármester Nagy Bence művelődés-szervezőtől kérdezi, hogy kívánja-

e szóban kiegészíteni a beszámolóját? 

 

Nagy Bence művelődés-szervező: Köszöni nem kívánja kiegészíteni, kérdésekre szívesen 

válaszol. 

 

Nagy Andrásné polgármester: Tájékoztatást adott a 2023.évi közművelődésre fordított 

kiadásokról, mely nem volt egész 5 millió forint. 

 

Hermán Attila iskolaigazgató: A Bencével való kapcsolata gördülékeny, azt gondolja jó úton 

halad a település közművelődés terén. 

 

Bernát István Jánosné képviselő: További kitartást kíván, egyre színesebbek a programok, sok 

sikert hozzá. 

 

Nagy Bence művelődésszervező: Köszöni a pozitív hozzászólásokat, biztatást. 

 

Nagy Andrásné polgármester: Bence igyekszik a három intézményt összefogni, közös 

programokkal, ami véleménye szerint nagyon jól működik. 

 

 

Képviselők részéről hozzászólás nem lévén a polgármester szavazásra teszi fel a Jókai Mór 

Közösségi Színtér közművelődési feladatok ellátásáról szóló beszámoló elfogadását. 

 

Képviselő-testület 6 igen szavazattal – egyhangúan – az alábbi határozatot hozta: 

 

20/2024.( III.26.) H a t á r o z a t 

Táborfalva Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete a Jókai Mór Közösségi 

Színtér közművelődési feladatok ellátásáról szóló beszámolóját elfogadja. 

 

 

VI.Napirendi pont tárgya: Közművelődési önkormányzati rendelet felülvizsgálata 

                                       (Előterjesztés jegyzőkönyvhöz mellékelve) 

 Napirend előadója: Nagy Andrásné polgármester 

 

Nagy Andrásné polgármester: Pénzügyi és Ügyrendi bizottság tárgyalta a napirendi pontot, 

megkéri elnök urat tájékoztassa a képviselőket a bizottság javaslatáról. 

 

Halupka Miklós képviselő: mint a Pénzügyi és Ügyrendi bizottság elnöke elmondja, hogy a 

napirendi pontot tárgyalta a bizottság és a határozati javaslat alapján javasolja a képviselő-

testületnek elfogadásra. 

 

Képviselők részéről hozzászólás, javaslat nem lévén a polgármester szavazásra teszi fel a 

határozati javaslat elfogadását. 

Képviselő-testület 6 igen szavazattal – egyhangúan – az alábbi határozatot hozta: 
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21/2024.(III.26.) H a t á r o z a t 

Táborfalva Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete a muzeális intézményekről, 

a nyilvános könyvtári ellátásról és a közművelődésről szóló 1997.évi CXL törvény 

83/A.§ (2) bekezdésében foglalt feladatkörében eljárva, felülvizsgálta a helyi 

közművelődési feladatok ellátásáról szóló 10/2028(XI.28.) önkormányzati rendeletet. 

Ennek eredményeként a rendelet változatlan formában, továbbra is hatályban tartja. 

 

 

VII.Napirendi pont tárgya: Helyi civilszervezetek támogatási pályázatának   

                                            elbírálása 

                                          (Előterjesztés jegyzőkönyvhöz mellékelve) 

Napirend előadója: Nagy Andrásné polgármester 

 

Nagy Andrásné polgármester: Pénzügyi és Ügyrendi bizottság tárgyalta a napirendi pontot, 

megkéri elnök urat tájékoztassa a képviselőket a bizottság javaslatáról. 

 

Halupka Miklós képviselő: mint a Pénzügyi és Ügyrendi bizottság elnöke elmondja, hogy a 

napirendi pontot tárgyalta a bizottság és az előterjesztés alapján javasolja a képviselő-

testületnek elfogadásra, melyet tételesen ismertetett a képviselő-testülettel. 

A költségvetésben rendelkezésre álló pénzügyi keret 5.000.000 Ft, mely összeg teljes 

egészében szétosztásra került. 

 

Nagy Andrásné polgármester: Kérdezi azokat a képviselőket, akik nem tagjai a Pénzügyi és 

Ügyrendi bizottságnak, hogy kívánnak-e más javaslatot tenni a támogatásokkal 

kapcsolatban. 

 

Nagy András képviselő: Lett volna más javaslata, mindenképpen hagyott volna tartalékot, de 

elfogadja a bizottság javaslatát. 

 

Bernát István Jánosné képviselő: Szintén elfogadja a bizottság javaslatát. 

 

Nagy Andrásné polgármester: Tegnapi bizottsági ülésen is elmondta, hogy a Diákévek 

Alapítvány programja táborról szól, a táborozó gyerekeket idei évben is 5.000 Ft/fő kívánják 

támogatni a szociális keret összegéből. Az egyesületek esetében, pedig más módszer alapján 

javasolta volna a támogatásokat, illetve a költségvetésben rendelkezésre álló pénzügyi keret 

összeget nem javasolta volna teljes egészében szétosztásra, hanem a fennmaradó összeget 

pályázati tartalék keretként javasolta volna kezelni a képviselő-testületnek, az évközben 

beérkező kérelmek támogatására. 

 A bizottság javaslatával természetesen egyetért. 

Képviselők részéről hozzászólás, javaslat nem lévén a polgármester szavazásra teszi fel a 

civil szervezetek támogatási összegének elfogadására tett Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság 

előterjesztés szerinti javaslatát. 

 

 Képviselő-testület 5 igen 1 nem szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
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22/2024.(III.26.) H a t á r o z a t 

Táborfalva Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete a helyi civil szervezetek 

által benyújtott pályázatokat véleményezte, s részükre a pályázatokban megjelölt 

programok, fejlesztések, illetve működési költségük támogatására az alábbi vissza nem 

térítendő pénzügyi támogatást állapítja meg:  

 

 Platthy József Bajtársi Egyesület:                                 250.000 Ft 

 Örkény-Tábor Vadásztársaság:                                    450.000 Ft                       

 Táborfalvai Horgász Egyesület:                                    450.000 Ft                             

 Táborfalva Hagyományőrző Íjászegyesület:                300.000 Ft                                                                    

 Táborfalvi Közművelődési és Népzenei Egyesület:     600.000 Ft 

 Kéknefelejcs Nyugdíjas Klub:                                       100.000 Ft    

 Táborfalvai Kutyás Egyesület:                                      200.000 Ft 

 Táborfalvi Diákévek Alapítvány:                                  400.000 Ft 

 Táborfalva Községi Sportegyesület:                           2.250.000 Ft 

 

Ezt követően a polgármester az alábbi támogatásokról tájékoztatja a képviselő-testületet. 

Táborfalvai Horgász Egyesület részére 1.000.000 Ft villanyszámla hozzájárulást 

Táborfalva Községi Sportegyesület részére 1.200.000 Ft rezsi támogatást 

Gyerektáborra 300.000 Ft 

Borsi Mária felolvasó versenyre, mely az iskolások részére kerül megrendezésre két 

korcsoportba és korcsoportonként a 

                                                       harmadik helyezett részére 5.000 Ft 

                                                       második helyezett részére 10.000 Ft 

                                                       első helyezett részére 15.000 Ft vásárlási utalványt 

biztosítanak. 

Támogatásra kerül a Révfülöpi tábor 300.000 Ft, illetve a kisérő tanárok részére 65.000 Ft/ 

fő pénzügyi támogatást biztosítanak. 

 

Hermán Attila iskolaigazgató: Megköszöni a támogatásokat, majd a felolvasó versenyről ad 

rövid tájékoztatást a képviselőknek, mely eseményre szeretettel meghív minden jelenlévőt. 

 

VIII.Napirendi pont tárgya: Szociális célú tűzifavásárláshoz támogatási igény  

                                              benyújtása                                        

                                          (Előterjesztés jegyzőkönyvhöz mellékelve) 

Napirend előadója: Nagy Andrásné polgármester 

 

Nagy Andrásné polgármester: Előző évekhez hasonlóan az idén is lehetőség van szociális 

tűzifa vásárlásra pályázatot benyújtani. Az előterjesztésben látható, hogy 246 m3 fa 

igénylésére jogosultak és bruttó 624.840 Ft önrészt, illetve szállítási költséget kell 

biztosítaniuk a jövő évi tüzelőtámogatáshoz. 

 

Képviselők részéről hozzászólás nem lévén a polgármester szavazásra teszi fel a határozati 

javaslat elfogadását. 
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 Képviselő-testület 6 igen szavazattal – egyhangúan – az alábbi határozatot hozta: 

 

23/2024.( III.26.) H a t á r o z a t 

Táborfalva Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete úgy dönt, hogy a helyi 

önkormányzatok szociális célú tüzelőanyag vásárlásához kapcsolódó támogatásra 

pályázatot nyújt be a Belügyminisztérium felé keménylombos fa vásárlása céljából. 

 

Képviselő-testület a támogatás felhasználása érdekében 492.000 Ft + áfa azaz 

négyszázkilencvenkétezer forint + áfa önrészt, azaz bruttó 624.840 Ft önrészt, valamint 

a tűzifa szállításának a költségeit biztosítja a Táborfalva Nagyközség 

Önkormányzatának 2024.évi költségvetésében.  A Képviselő-testület kinyilvánítja, hogy 

az önkormányzat a szociális tűzifába részesülőtől ellenszolgáltatást nem kér.   

Felhatalmazza a polgármestert és a jegyzőt a támogatási kérelem benyújtására. 

 

 

 

IX. Napirendi pont tárgya: Gyermekek nyári táboroztatási támogatásának   

                                            megállapítása                                                                             

                                          (Előterjesztés jegyzőkönyvhöz mellékelve) 

Napirend előadója: Nagy Andrásné polgármester 

 

Nagy Andrásné polgármester: Pénzügyi és Ügyrendi bizottság szintén tárgyalta a napirendi 

pontot, megkéri elnök urat tájékoztassa a képviselőket a bizottság javaslatáról. 

 

Halupka Miklós képviselő: mint a Pénzügyi és Ügyrendi bizottság elnöke elmondja, hogy a 

napirendi pontot tárgyalta a bizottság és a határozati javaslat alapján javasolja a képviselő-

testületnek elfogadásra. 

 

Képviselők részéről hozzászólás nem lévén a polgármester szavazásra teszi fel a határozati 

javaslat elfogadását. 

 

 Képviselő-testület 6 igen szavazattal – egyhangúan – az alábbi határozatot hozta: 

 

24/2024.( III.26.) H a t á r o z a t 

Táborfalva Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy dönt, hogy a: 

-Táborfalvai gyermekek táboroztatását szervező egyházi szervek, civil 

szervezetek, egyesületek részére 5.000 Ft/gyermek pénzügyi támogatást biztosít a 

2024.évi költségvetés szociális előirányzata terhére, önkormányzati 

támogatásként. 

A támogatás összegszerű megállapítása a beérkezett támogatási kérelmek alapján, 

az abban kimutatott gyermeklétszámra figyelemmel külön polgármesteri 

határozattal történik. 

 

-A Táborfalvai Csurgay Franciska Általános Iskola táborfalvai tanulóinak 

révfülöpi táboroztatására 300.000 Ft pénzügyi támogatást biztosít a 2024. évi 
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költségvetés szociális előirányzata terhére, önkormányzati támogatásként. A 

gyermekek felügyeletének ellátását elősegítve három fő pedagógus megbízásához 

nyújt pénzügyi támogatást nettó 65.000 Ft/fő megbízási díj formájában. 

 

Támogatásra a Táborfalván lakcímmel rendelkező, illetve a Csurgay Franciska 

Általános Iskolába vagy a Napraforgó Óvoda és Bölcsődébe beíratott gyermekek 

jogosultak. 

 

Támogatás a 2024.évi költségvetés szociális ellátások előirányzata terhére kerül 

megállapításra a 10/2020.(IX.30.) önkormányzati rendelet alapján. 

 

X. Napirendi pont tárgya: 2023.évi Belső ellenőri éves összefoglaló jelentés  

                                          elfogadása                                                                                                               

                                        (Előterjesztés jegyzőkönyvhöz mellékelve) 

Napirend előadója: Nagy Andrásné polgármester 

 

Nagy Andrásné polgármester: Jogszabályi változás végett az idei évben nem történhet meg 

egyszerre elfogadásra az előző évi költségvetés végrehajtásáról szóló beszámoló és a belső 

ellenőrzésről szóló jelentés. 

 

 

Képviselők részéről hozzászólás nem lévén a polgármester szavazásra bocsátja a 2023. évi 

belső ellenőrzés végrehajtásáról szóló jelentés elfogadását. 

 

Képviselő-testület 6 igen szavazattal – egyhangúan – az alábbi határozatot hozta:  

 

25/2024.(III.26.) H a t á r o z a t 

Táborfalva Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete elfogadja a Vincent Auditor 

Kft által elkészített 2023. évi belső ellenőri éves összefoglaló jelentést. 

 

Határidő: 2024.március 31. 

Felelős: polgármester 

 

XI. Napirendi pont tárgya: Cziffra György Alapfokú Művészeti Iskola átszervezési  

                                            javaslata                                                                                                                         

                                        (Előterjesztés jegyzőkönyvhöz mellékelve) 

Napirend előadója: Nagy Andrásné polgármester 

 

Nagy Andrásné polgármester: Az előterjesztésben látható, hogy a zeneiskola a jelenleg 

oktatott művészeti ágon felül két új tanszak oktatását kívánja bevezetni a klasszikus zenét, 

illetve a néptánc tanszakot. 

Az átszervezés támogatásához képviselői határozat szükséges. 

 

Képviselők részéről hozzászólás nem lévén a polgármester szavazásra teszi fel a határozati 

javaslat elfogadását. 
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Képviselő-testület 6 igen szavazattal – egyhangúan – az alábbi határozatot hozta:  

 

26/2024.(III.26.) H a t á r o z a t 

Táborfalva Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete, mint a Csurgay Franciska 

Általános iskola vagyonkezelője a Cziffra György Alapfokú Művészeti Iskola 

átszervezési javaslatát- mely szerint a már oktatott művészeti ágban új tanszak 

beindítása: zeneművészeti ágon belül új tanszak beindítása: vokális tanszak (klasszikus 

zene), valamint új művészeti ág, és azon belül új tanszak indítása: táncművészeti ágon 

belül új tanszak beindítása: néptánc tanszak- támogatja. 

 

                                           

XII. Napirendi pont tárgya: E g y e b e k 

 

Nagy Andrásné polgármester: Kéri a képviselőket, hogyha bármilyen jellegű kérdésük, 

észrevételük van akkor azt tegyék meg. 

 

Hermán Attila iskolaigazgató: Tegnapi nap folyamán tárgyalást folytatott polgármester 

asszonnyal, akinek javasolta, hogy amennyiben lehetőség van rá akkor próbálják meg a 

pedagógus álláshely meghirdetését szolgálati lakás biztosításával. Ami jelenleg nem 

megoldható, mert nincs üres szolgálati lakás. Egyelőre nyugdíjas pedagógusokkal megtudják 

oldani a feladatokat. Nagyon bízik abban, hogy a következő tanévet zökkenő mentesen tudják 

megkezdeni.  

 

Szöllősi Aranka iskolaigazgató-helyettes: Köszöni az alapítvány támogatását, a mindenkori 4. 

osztályos gyerekeknek kívánják minden évben létrehozni az erdei tábort, mely akkora 

élményt szokott adni a gyerekeknek, ami felbecsülhetetlen. 

 

 

További hozzászólás nem lévén a polgármester megköszönte a részvételt és a testületi ülést 

bezárta. 

 

                                                         Kmft 

    

       Nagy Andrásné                                                                 Háfra László 

        polgármester                                                                      jegyző 

 

 

 

        Nagy András                                                                   Kiss Eszter                                                                                                                                                                                                                                    

        jkv. hitelesítő                                                                  jkv. hitelesítő 


